

27

desanm

Men, zanj lan di yo konsa : Pa pè. N ap anonse nou yon bòn nouvèl ki pral fè tout pèp la kontan anpil. Jodi a, nan lavil David la, nou gen yon sovè ki fenk fèt : Se Kris la, Senyè a. Lik 2. 10, 11

Disip yo pat manke kontan lè yo wè Senyè a.

Jan 20. 20

Tristès oubyen Lajwa

Nou sèlman bezwen pran yon transpò komen tankou : metwo, bis, oubyen tren pou n li sou vizaj moun yo jan yo dekouraje, jan yo tris akòz sousi lavi sa a. Pou moun ki pa gen lòt kote yo ka viv ke sou latè, pa gen anyen moun ka pi konprann. Kantite nouvèl medya yo ap ban nou chak jou, ki enkyete nou mete sou lòt pwoblèm pèsònèl ak fanmi nou te deja genyen.

Kretyen an rankontre li menm tou kèk difikilte, men li gen jwa anndan kè li. O mwen, tristès pa ta dwe eta espri abityèl li. Et si li gen abitud pase yon ti tan chak maten avèk Bondye nan lekti pawòl Bondye ak nan lapriyè, vizaj li ka reflekte kèk bagay diran tout jounen an.

Yo rakonte istwa yon ti fi nan yon fanmi pòv yo te mennen konsilte nan yon klinik kretyèn. La a, li te tande yo ap rakonte istwa Jezi, konsa kè li te ranpli ak lajwa.

Li di enfimyè a : “A ! Mwen kontan paske m isit la ! Ou te konnen ou menm ke Jezi te fèt ?”

– Enfimyè a reponn : Wi, sètènman.

– Ou te konnen l ? Ou pa sanble sa.

– Alò m sanble ak kisa ? enfimyè a mande l sa tou anbarase. Li te pran konsyans vizaj li ki parèt tris te kontredi “bèl sijè ki bay jwa sa a” e li te pretann konnen an.

Jezi fèt, li mouri pou nou, Jezi resisite, li avèk nou chak jou si nou mete konfyans nan li. Eske pa gen ase bagay ki pou fè kè nou kontan diran tout jounen an ?

27

décembre

Voici, je vous annonce une bonne nouvelle, un grand sujet de joie, qui sera pour tout le peuple : Aujourd'hui, dans la cité de David, vous est né un Sauveur, qui est le Christ, le Seigneur. Luc 2. 10, 11

Les disciples furent remplis de joie quand ils virent le Seigneur. Jean 20. 20

Morosité ou joie

Il nous suffit de prendre les transports en commun, métro, bus ou train, pour lire sur bien des visages la lassitude ou la tristesse générées par les soucis de la vie quotidienne. Pour ceux qui n'ont pas d'autre horizon que la terre, rien de plus compréhensible. Au flot des nouvelles souvent préoccupantes que déversent les médias s'ajoutent tous les problèmes personnels et familiaux.

Le chrétien rencontre lui aussi des difficultés, mais la joie demeure au fond de son cœur. Du moins, la morosité ne devrait pas être son état d'esprit habituel. Et s'il a coutume de passer chaque matin un moment avec son Dieu par la lecture de la Bible et la prière, son visage peut en refléter quelque chose tout au long de la journée.

On raconte qu'une petite fille d'une famille démunie fut amenée un jour de Noël dans une clinique chrétienne. Elle y entendit raconter l'histoire de Jésus et elle en fut remplie de joie.

“Ah ! Que je suis contente d'être ici ! dit-elle à l'infirmière. Vous saviez, vous, que Jésus est né ?

– Oui, bien sûr, répondit l'infirmière.

– Vous le saviez ? Vous n'en avez pas l'air.

– Alors j'ai l'air de quoi ?” demanda l'infirmière, un peu interloquée. Elle prit conscience que son visage maussade contredisait “le grand sujet de joie” qu'elle prétendait connaître.

Jésus est né, Jésus est mort pour nous, Jésus ressuscité est tous les jours avec nous si nous mettons notre confiance en lui. N'y a-t-il pas là de quoi faire chanter notre cœur tout le long du jour ?